
Referat FAU møte Jaren skole 25.10.2023, kl. 19.00 

Tilstede: Morten Bleken, Karoline Østerhaug (vara), Trond Jenserud, Marie Schrøder Hansen, Linda 
Eidsand Skiaker, Madelen Mensach Dyrud, Hege Nilsen, Gunnhild Søgaard, rektor Anne Johannessen 

Forfall: Joakim Hedlund 

Referent: Gunnhild Søgaard 

Agenda: Saker fra innkalling. 

Saksnr. Saks�tel Oppsummering/vedtak Ansvarlig 
1 Godkjenning 

møtereferat 
Godkjent  

2 Nyt fra 
trinnene 

1. trinn: Fokus på lese og skrive. Ellers ingen nyheter. 
 
2. trinn: Netverkssamling i skogen ved Gran Tre. 
Vellykket. Begynt forberedelse �l julefesten. 
 
3. trinn: Netverkssamling gjennomført. Har vært 
kartleggingsprøver på data, med noen tekniske 
u�ordringer. 
 
4. trinn. Netverkssamling planlagt på �rsdag. Få 
foreldremøte ble det snakket om aktuelle tema for 
vårens felles foreldremøte.  
 
5. trinn. Netverksamling planlagt på søndag. 
 
6. trinn: Netverkssamling blir 2. nov. på SFO (på 
skolen). Bekymring for skolevei er tat opp. 
 
7. trinn: Hat foreldremøte. Bra oppmøte. 
Netverkssamling på torsdag på UngHadeland. Flinke �l 
å være på tur – har uteskole en dag i uka. 

 

3 Nyt fra rektor Farlig skolevei 
Skolen har hat møte med kommunen. Resultat sendt 
ut �l alle foreldre på Transponder. 
Alle er underlagt Byggherreforskri�en. Eterspørre 
kommunens SHA-plan. Vurderer oppfølging videre 
basert på det. 
 
TV under matpausen på skolen. Vekt på trene på 
maten som en sosial arena.   
 
Praksis for utlån av gymsalen på skolen. Hjemmesiden 
er nå oppdatert.  

Sløyd. Sløydlærer og vaktmestergruppa er forespurt 
om behov, og har utarbeidet en oversikt. 

Hjertestarter og kurs. Avtalt med Ole Hval. 
 

 
 
 
Trond og 
Morten 
 
 
 
 
 
 
 
 
Linda 



Gra�s foredrag 1. nov. «Det digitale dopet.» 
Kultursalen.  

4 Nyt fra 
SU/KFU/SMU 

KFU: Elevtallet er uendret  
forrige skoleår. Budsjetet for skolene er stramt. 
Prosess med skolestruktur påbegynt. Fem skoler 
vurderes. U�ordringer med ungdomsmiljø ble drø�et. 
 
Ikke vært møte i SU eller SMU. 

 

5 Økonomi Skolejogg. Tilbakemeldinger git rektor. 

Økonomiansvarlig har set på størrelsen på forventede 
utlegg �l 17. mai og andre ak�viteter. Følges opp 
videre. Blir tema på et FAU-møte vårhalvåret 2024. 

Drø�et regnskapsløsning. Per nå ikke aktuelt med 
endring. 

 
 

6 Digitalisering Følge opp videre. Anne 
7 Lydanlegg �l 

skolen 
Invitere med elevrådet ifm. nyhetssak. Invitere 
representant for Sparebanks��elsen, og få �l en 
nyhetssak �l lokalavisa. 

Morten 
 
 

8 Årshjul FAU Hege sendte ut forslag før møtet i FAU. Ble 
gjennomgåt. Endringsforslag sendes Hege før neste 
møte. 

Alle 

9 Overna�ng 2. 
og 4. trinn 

Overna�ng i 2. og 4. trinn. Har vært en tradisjon for 
overna�ng på skolen i 2. trinn og 4. trinn. Ikke del av 
lærerplanen. Skolen har ikke økonomi �l å s�lle 
lærerressurser �l disposisjon. Foreldre står frit �l å 
arrangere dersom det er ønske om det på trinnet (også 
på andre trinn om de vil). 

 

10 Eventuelt Noen oppfølgingspunkter fra forrige møte vi ikke har 
gåt gjennom? 
 
Reflekser �l 1. trinn fra Varig. Ikke blit hentet i år. 
Avklare om det kan hentes i år også, og hvem som ev. 
følger opp. 
 
AlleMed-fondet. Anne sender ut informasjon på vegne 
av FAU. 
 
Skiløyper. FAU er posi�ve �l å støte det frivillige 
arbeidet med å kjøre skiløyper rundt skolen. 
Støtebeløp tas opp på neste møte. Anne undersøker 
ru�ner ved andre skoler. 

 
 
 
Anne 
 
 
 
Anne 
 
 
 

11 Kommende 
møtedatoer 

29. nov. 
17. jan.  
28. feb.  
20. mars 
24. april 

 

 

 


